
Notulen wijkraad bijeenkomst Planetenwijk 

 

Datum: 8 februari 2023 – Huis Te Zaanen - Zaanenpark 
Aanwezig bestuur: Alex Kalf (Interim-Voorzitter), Ernst Blok, Paul Reinders, Aart Louwrier 
en Mariëlle Vos (Secretaris) 
Afwezig bestuur: Wim de Groot 
Overige aanwezigen: Jacques Amand (TROTS), Anjes Oudshoorn (Gemeenteraad D66), 
Annemieke Kok (OPH), Niek Benschop (bewoner), Josefien Corbey (bewoner) Han Ruiter 
(bewoner) Maarten Verhoeven (Buurtinitiatief Duurzame Energie), Niels den Das (collega 
van Maarten) 
Notulen: Mariëlle Vos 
 
1. Opening, agenda en notulen. 

Alex opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom bij deze 
Themabijeenkomst. Alex stelt zichzelf en het bestuur voor en geeft aan dat de agenda 
ietwat gewijzigd is omdat het punt van het WBO m.b.t. Opheffen Wijkraden naar voren 
getrokken wordt. Mariëlle voegt nog een punt toe m.b.t. status van de fietsenstalling aan 
de Ambachtstraat door Rene Dalmolen. Hij zou aanwezig zijn, maar is toch niet gekomen. 
De notulen van de vorige bijeenkomt van 9 november worden vastgesteld.  
Ernst vraagt wat al die grote pijpen betreffen die overal over de weg lopen. Marielle heeft 
navraag bij de gemeente gedaan, omdat er al borden langs de weg stonden, maar niemand 
wat wist waarom. Uiteindelijk is kort van tevoren bewonersbrieven bezorgd. Ze legt uit 
dat ze bij de Marnixstraat het riool met grote druk doorgespoeld en geïnspecteerd hebben, 
daarna is er een extra kunststof laag ingebracht ter bescherming van het riool. Hierdoor 
hoeft niet meer de hele straat opengelegd te worden ter vervanging van de pijpen. Het is 
nu overal in de buurt zichtbaar.  

 
2. Duurzame Energiepresentatie (Maarten) 

Maarten (maartenv@hotmail.com)  geeft aan dat hij vanuit interesse met dit onderwerp 
aan de slag is gegaan naar voorbeeld van het Ramplaankwartier. Hij wil een buurtinitiatief 
op gaan starten genaamd Duurzame planeet & wijk en vraagt aan de aanwezigen wat zij 
onder Duurzaam verwachten: Isoleren, HR++, voorzichtig zijn met fossiele brandstof, 
energieneutraal, hernieuwbaar, herbruikbaar, sociale cohesie, waterbeheer, biologisch, van 
afval naar grondstof. Een aantal voorbeelden van Bewoners initiatieven zijn: KweekZon 
(zonnepanelen bij kweektuin), Ramplaan kwartier, Mendel College (zonnepanelen op 
dak), Samen groener, Voedselbank, Energie Coöperatie, Helene Swartstraat (verbetering 
woonsituatie) Posthuis en Groene Kroon (thema-avonden Bos & Vaart buurt) 
 
De next step is: 
A- Initiatie & Voorbereiding 
B- Samenwerking & Visievorming 
C- Planvorming 
 
Hoe? 
Boven de grond – d.m.v. zonnepanelen, vloer- en gevelisolatie & dubbel glas HR++ 
Onder de grond – d.m.v. geothermie (bepaling welke grondlagen er onder de huizen 
liggen. Bij Ramplaankwartier ligt een plas water onder welke gebruikt kan worden voor 
warmte- en koude afgifte. Alex geeft aan dat er al een verkennend onderzoek gedaan is 
gebaseerd op schattingen, zo is Velsen kansrijk en Amsterdam kansarm. 



De gemeente is steeds minder enthousiast over boringen in de grond omdat dit 
verstoringen geeft aan de ondergrond en er dus een vergunning verplichting aan gaat 
komen. 
Daarom moet de wijk nu met elkaar in gesprek over wat de beste optie is daarvoor. 
Maarten geeft aan dat als je samen gaat isoleren, je de buren moet betrekken en er 
informatie gedeeld kan worden, zodat niet iedereen op eigen houtje dit moet gaan 
uitvinden. 
Een oplossing daarvoor is Thema-avonden organiseren, bij voorbeeld in de Bibliotheek in 
Noord. Voor het postcode getal waar hij woont 2024, wil hij in dat jaar meer organiseren, 
door de buurt bij elkaar te krijgen wordt er meer overlegd onderling en ervaringen 
gedeeld. 
 
Zijn doel is nu: 
A – contacten met andere wijken en gemeente uitbreiden 
B – Ideeën uitwisselen 
C – Samen een onderzoek opzetten. 
 
Ernst vraagt of er succesvolle projecten al zijn, Maarten geeft aan dat er voldoende 
projecten op internet te vinden zijn. Marielle vraagt hoe het dan zit met de kosten. Het 
project van Ramplaankwartier is gefinancierd d.m.v. subsidies, maar het kan ook zijn dat 
de pot zomaar leeg is. 
 
Energie transitieplan d.m.v. oogsten en opslaan. Je ziet dat er zomers meer aanbod is en in 
de winter meer vraag. Dat aanbod zou opgeslagen moeten worden, maar daar zijn nog 
geen mogelijkheden voor.  
 
Belangrijk hierbij is isoleren, wij moeten op termijn energielevel A zijn. Maarten geeft 
aan dat dit heel lastig is, want hij heeft veel geïsoleerd aan zijn huis en verbruikt maar 600 
kuub, toch heeft hij geen level A gekregen omdat het niet gecertificeerde isolatie 
methodes zijn! 
 
Alex geeft aan dat wij in de wijk een project ‘Winst uit je woning” hebben gehad in de 
wijk, waarbij adviseurs langskwamen, maar daarbij een “one-stop” methode gebruikte wat 
voor onze buurt niet werkte. Marielle geeft aan dat zij geen vergunning voor 
zonnepanelen kreeg i.v.m. beschermd stadsgezicht en dat de buiten muur niet geïsoleerd 
kon worden om dat het dan vochtvorming zou opleveren, zo hebben veel voorbeelden dat 
het afgeraden werd. 
 
Ernst geeft aan dat er steeds meer elektrische leaseauto’s komen die opgeladen moeten 
worden, maar je mag geen eigen laadpaal instaleren. 
Je ziet nu dat er al wel veel gebeurt, mede door de hoge prijzen is men zuiniger geworden 
met energieverbruik. 
 
Maarten vraagt of de wijkraad wil samenwerken met hem om dit te promoten. 
Marielle geeft aan dat hij uitgenodigd kan worden voor de WBO-vergadering van maart, 
waarbij alle wijkraden van Noord & Spaarndam bij elkaar komen. Afgesproken wordt dat 
Marielle hierop actie onderneemt.  
Maarten kan de communicatielijnen van de wijkraad gebruiken en is bereid om content 
aan te leveren. (Website, facebook, next door, wijkkrant) 
Aart geeft aan dat het ook echt met flyers gedaan moet worden, nu is alleen via de sociale 
kanalen gecommuniceerd en is de opkomt zeer laag, iedereen beaamt dat. 



Maarten geeft aan dat er op de flyers ook een QR-code gezet kan worden naar de extra 
informatie op de website. 
Alex geeft aan dat er volgende week een afspraak is met de gemeente om hierover te 
praten.  
 
Doelstelling is om een thema-avond te organiseren, waarbij bewoners hun eigen 
ervaringen delen. Alex is bereid dat samen met Maarten te doen, hij heeft WTW-ventilatie 
aangelegd in zijn huis, bespaart enorm. Ook de buren van Maarten zijn bereidt hun 
ervaring te delen en Arjen Bush  zou ook uitgenodigd worden.  
Afgesproken wordt dat Alex dit verder vanuit de wijkraad oppakt. 
Alex bedankt Maarten voor zijn tijd en presentatie. 
De presentatie van Maarten zal met de definitieve notulen verstuurd worden en op de 
website geplaatst worden ter promotie. 
 
 

3. Wijkraad opheffing en transitie naar Wijkplatform (WBO-overleg) 
Alex geeft aan dat de gemeente heeft besloten de Wijkraden en de wijkraadverordening 
op te heffen per 01-01-2024, ook het B&W heeft hierop nu goedkeurig gegeven. Tijdens 
de WBO-vergadering eind januari is hierover met de Wijkraden van Noord en met de 
wethouder Diana van Loenen overleg geweest. Daarbij zijn veel vragen gesteld, maar op 
veel daarvan kon nog geen antwoord gegeven worden. De gemeente gaat nu de deze 6 
maanden in overleg met wijkraden en belangenorganisaties, dan gaan ze een plan maken 
wat later in het jaar gepresenteerd gaat worden. Zij hebben wel duidelijk aangegeven dat 
ze vinden dat de wijkraden goed functioneren en een belangrijk kanaal zijn voor de 
contacten met de gemeente. 
 
Alle antwoorden van de gemeente op de gestelde vragen zijn te vinden in de notulen 25 01 
2023 van het WBO op de website van de wijkraad. https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/ 
 
 
Piet geeft aan dat er een verklaring is gemaakt door de lokale democratie om de 
kernfunctie te behouden voor de wijkbewoners en verzoekt de wijkraad deze te 
ondertekenen. Marielle bevestigd dat wij dit al weken geleden hebben ondertekent. 
Alex geeft aan dat de gemeente ook wel een kern wil behouden. 
 
Alex vraagt de aanwezigen hoe zij de rol van deze transitie naar wijkplatform zien. 
Belangrijk hierbij is dat de kern van Wijkraad behouden moet blijven met werkgroepen er 
omheen.  
 
Projecten: 
- Energie project/verduurzamen 
- Posthuis 
- Communicatie 
- Geen ZZP’ers 
- Parkeren 
- Orionzone 
- Sociale cohesie 
- Hangjongeren (Dock) 
- Groen 
 



Marielle geeft aan dat het Posthuis als het herbouwt en up & running is al een groot deel 
van die sociale cohesie gaat oppakken, omdat het als een soort “buurthuis” gaat 
functioneren.  
Alex geeft aan dat de wijkraden niet opgeheven worden voordat er een definitieve 
beslissing is genomen hoe nu verder, tevens zal de gemeente moeten aangeven welke 
bevoegdheden een wijkplatform gaat krijgen. 
 

4. Orionzone – Bison bowling (Ernst) 
Ernst geeft aan dat er hiervoor nog steeds geen capaciteit van de gemeente is vrijgemaakt, 
ondertussen gaat Hoorne vastgoed door. Er is nu een ruimtelijke ordening bureau 
ingehuurd die dit vlot moet gaan trekken. Inmiddels zijn er 5 bewoners sessie gehouden 
en zal op dinsdag 14 januari voor de direct omwonenden ook weer sessies gehouden gaan 
worden. Ze zijn onder druk nu bereid om de hoogte van de gebouwen terug te brengen 
van 11 woonlagen naar 9, dat betekent dat er 139 woningen komen i.p.v. 150 zoals eerder 
het plan was. Wat er in de Plint (onderste laag van het gebouw) gaat komen is nog 
onbekend, in ieder geval geen Vomar. Er zijn nu wel voldoende parkeerplaatsen 
beschikbaar en er komt een groene oase op het dak. 
Middels de directe link https://orion400.nl/ kan men alle details lezen. Kijk ook op 
https://www.sinnevelt.nl/activiteiten-projecten/277-project-bison-bowling-hoorne-
vastgoed.html 
 

 
Orionzone – Stadionplein/Sportweg (Ernst) 
Er is een klankbordgroep, de startnotitie is goedgekeurd en het plan van Eisen (SPVE) 
wordt na de zomer opgeleverd, er zijn nog geen handtekeningen gezet door de partners.  
Het zwembad zal nu toch buiten deze plannen gehouden gaan worden. 
De Look & Feel van het plein krijgt ook extra aandacht.  
Er ligt een plan om de kinderboerderij te verplaatsen naar de Schooltuinen vlakbij 
Artisklas. 
M.b.t. het kappen van de bomen ligt daar nu wel een gedetailleerd plan. 
 
Orionzone – Nova college (Ernst) 
Hierover kan verder momenteel niets gezegd worden, omdat ook hiervoor geen 
projectmanagers bij de gemeente beschikbaar zijn. 
 

5. Betaald Parkeren Zaanenlaan 2024 (Marielle) 
Marielle geeft aan dat de Zaanenlaan en Marnixplein, onder de wijkraad Planetenwijk 
vallen, helaas voor betaald parkeren per 2024 wordt een andere grens aangehouden 
namelijk die van het CBS. 
Dat betekent dat de grens dwars door de Zaanenlaan gaat lopen waardoor je aan de ene 
kant betaald parkeren gaat krijgen een aan de andere kant nog niet. 
Dit gaat problemen opleveren en zal nog door de gemeente nader bekeken worden. 
Tevens is navraag gedaan over het feit dat ergens stond dat bewoners die geen auto 
hebben ook geen bezoekerspas konden krijgen, dat blijkt niet het geval. Iedere 
huiseigenaar kan een bezoekerspas aanvragen, deze is gratis, maar er moet een vast 
bedrag van 175 euro aan tegoed per jaar op gestort worden. Men moet het bezoek 
aanmelden met kenteken, dan wordt er 12 cent per uur afgeschreven, er kunnen meerdere 
auto’s per dag aangemeld worden. Wel is op, ook op en moet men daarna 3,80 per uur 
gaan betalen. Indien er een bedrag overblijft aan het eind van het jaar schijnt dit te komen 
vervallen volgens aanwezigen bij de vergadering, dit is nog niet door de gemeente aan 
Marielle bevestigd. Tevens is navraag gedaan als er aan de overkant bij de gratis kan 



wordt geparkeerd, hoe zit het dan met jouw vergunning als je deze later aanvraagt. De 
gemeente heeft bevestigd dat ieder huis altijd een vergunning krijgt. Indien je een tweede 
vergunning krijgt kan het zijn dat je op de wachtlijst wordt gezet en indien er al te veel 
vergunningen zijn uitgegeven je hem niet krijgt. Indien je direct hem aanvraagt, krijg je 
wel automatisch twee vergunningen (overgangstermijn)  
 
 

6. Zaanenpark (Marielle) 
Marielle geeft aan dat er weer groot onderhoud is gedaan in het Zaanenpark en heeft de 
mensen van Spaarnelanden gesproken die daarmee bezig waren, het blijkt dat er eens per 
5 jaar onderhoud gedaan wordt, dit komt door een gebrek aan mensen. Zij moeten met 
zijn tweeën, alle parken van heel Haarlem onderhouden en volgend jaar gaat een van de 
twee ook nog met pensioen. 
 

7. Wit kruis Zaanenlaan/Middenweg (Marielle) 
Marielle geeft aan dat de gemeente heeft bevestigd dat het een gevaarlijk kruispunt is en 
derhalve een wit kruis aangebracht zal gaan worden in het voorjaar, zodat daarop niet 
meer stil gestaan mag worden door de auto’s en de fietsers van de Middenweg 
gemakkelijker kunnen oversteken als het druk is. Zij dankt Alex voor zijn acties 
hieromtrent, en mede door video berichten van bewoners op facebook is hier extra 
dimensie aangegeven. 
 

8. Posthuis (Marielle) 
Marielle geeft de laatste status hieromtrent. Er staan inmiddels containers die gesponsord 
zijn, voor opslag van materialen. De bouwvergunning is nog niet afgegeven. Binnenkort is 
overleg over het weghalen van de betonnen vloer en weggraven van het zand, dit zal ook 
weer door buurt bewoners gedaan gaan worden. Een oproep voor hulp zal dan ook weer 
verstuurd gaan worden. 
 

9. Financieel jaarverslag (Aart) 
Aart geeft aan dat er 6500 euro budget vanuit de gemeente was, dit is besteed aan 2x 
wijkkrant, 2x flyer, huur van Huis ter Zaanen, administratie kosten en lidmaatschappen. 
Voor 2023 is 7000 euro budget gestort. 
Maarten geeft de complimenten over het wijkblad, is goed vormgegeven en zeer 
informatief! 
 
 

10. Fietsenstalling Ambachtstraat (Marielle/ Rene) 
Aangezien Rene toch niet gekomen is naar de vergadering, geeft Marielle een korte 
update van de zaken die daar spelen. Aangezien er een nieuwe school in het gebouw van 
de Zonnewijzer is gekomen (De Verbeelding), wordt er nu ineens gebruik gemaakt van de 
ingang aan de Ambachtstraat, terwijl er duidelijke afspraken lagen dat dit niet zou 
gebeuren. Er is inmiddels een fietsenstalling geplaats en geeft voor de bewoners dar veel 
overlast. Ook is er discussie over de ingang van het kinderdagverblijf op Stoom bij de 
Vlielandlaan. Rene onderhoudt deze contacten. Marielle heeft hem ook verwezen naar 
Gerard van Dungen de gebeidsregisseur van Openbare Ruimte. Annemiek vraagt of dit 
ook al in de Commissie Ontwikkeling is geweest, maar daarop kan Marielle geen 
antwoord op geven. Annemiek zal zelf contact opnemen met Rene. 
Marielle geeft aan dat er ook klachten zijn over de Van Nes straat, doordat het 
Verhalenhuis veel dingen organiseert. Marielle geeft steeds het advies om een melding te 



maken bij de gemeente met foto’s erbij, aangezien dit de enige mogelijkheid schijnt te 
zijn. 
Maarten bevestigt dat er rondom scholen vaak verkeersinfarcten zijn. Marielle geeft aan 
dat zij toen de kinderen klein waren, jarenlang gestreden heeft voor 30 km gebied, maar 
dat dit pas een paar jaar geleden echt geregeld is. Daaruit blijkt dat je echt een lange adem 
moet hebben, voordat dingen aangepast worden. 
 
 

11. Afscheid Paul (Alex) 
Alex geeft aan dat Paul gaat verhuizen en derhalve de Wijkraad zal verlaten, hij is sinds 
de herstart van de wijkraad in 2018 al formeel in de wijkraad gekomen en een aantal jaren 
voorzitter geweest, daarvoor is hij betrokken geweest bij de Kermis discussies. Alex geeft 
aan dat er vanuit het bestuur al persoonlijk afscheid genomen is van hem, maar dat wij dit 
nog even formeel tijdens de bijeenkomst wilde doen en bedankt hem voor zijn enorme 
inzet al die tijd. Paul geeft aan blij te zijn dat de wijkraad nog steeds in volle kracht 
vooruit gaat, aangezien veel wijken al geen wijkraad meer hebben en vindt dat er een goed 
team zit nu. 

 
12. Rondvraag (Alex) 

Er zijn geen verdere vragen bij de aanwezigen.  Alex bedankt alle aanwezigen om 22.00 
uur 

 
Volgende bijeenkomst is 5 april 2023 om 20 uur in Huis Te Zaanen in het Zaanenpark. 
 
Vergaderdata 2022/2023 
8 februari 
5 april 
7 juni 
6 september 
8 november 
 
Aktielijst 
 

Datum Aktie Naam Status 

08-02-2023 Zal navragen of presentatie gegeven kan worden bij 
WBO vergadering van maart 

Marielle Open 

08-02-2023 Gaat informatie sessie over verduurzaming 
organiseren met Maarten Verhoeven 

Alex Open 

    

 


